
MEDLEMMARNA HOS LANTMÄNNEN FÅR INTE BEHANDLAS OLIKA . 
 
Bakgrund till min motion  
 . 
Som Monika Lekander sade i ett tal nedskrivet på stämma 2011 
---------- 
Bland vilka typer av kunder tjänar vi pengar på ? 
Vi måste segmentera våra kunder! . 
Göra en analys av vår kundbas.! 
Vi måste göra olika mot olika kunder-------- 
 
Monika Lekander med sitt föredrag på årsstämma 2011 som läses med manuskript och stolpar till sitt 
anförande   
http://lantmannen.com/sv/agare-och-medlem/sa-styrs- lantmannen/stammor/foreningsstamma/live-
arsstamma-lantmannen-2011/ 
  
Videon finns inte kvar på YouTube.  
 
Det börjar tid  4:44 i videon " Behov av förändringar": som  Monika Lekander ska göra . 
Vi "måste"  säger hon med känsla . 
Citat : 
 
4:47    Bland vilka typer av kunder tjänar vi pengar på ? 
          Vi måste segmentera våra kunder . 
          Göra en analys av vår kundbas. 
 
4:49   Vi måste göra olika mot olika kunder. 
Slut citat . 
 
Man kan fråga sig hur man gör som lantbrukare  för att komma i en grupp som Lantmännen tjänar 
pengar på som Monika Lekander säger ? 
 
Björn Wallin säger  att Lantmännen måste vinna i affärerna . Föreningsstämma 2010 se gärna videon 
på youtube. 
http://www.youtube.com/watch?v=zkrMTuVnv4s&context=C4be0bc2ADvjVQa1PpcFPQS65x
R5z8B1YU0681Rmvw7oRB3KFAWAw=   
 
 
6:00   Vi har försökt att vara allt för alla . 
          Vi måste bli en profil mot proffsjordbruket , en profil mot mitt emellan och ett mot det lilla. 

7.50      Demokrati är inte bra om man ska tjäna pengar.  
 

Vid frågor om vad detta  med ”segmentera våra kunder” innebär, har inte Lantmännen velat svara på. 
Detta är kanske ”affärshemligheter ”. Kanske är det dags att bilda mindre föreningar som förhandlar med 
Lantmännen.  Är det detta som ledningen i Lantmännen vill ha. Offert behandling på priser i framtiden för att 
få bra priser  Är det för många mindre lantbrukare att sköta. Är de mindre lantbrukarna ett problem för 
Lantmännen . Jag bara frågar. 
 



Vi Lantbrukare måste tala om för Lantmännen  att Lantmännen är uppbyggd av lantbrukare  som inte fick rätt 
betalt från de stora industrierna förr i tiden när det bara fanns  privata spannmålsfirmor som bjöd lågt till de 
många mindre lantbrukarna.  Detta synsätt får inte glömmas bort. 
Detta synsätt som man nu hör hos  Lantmännens styrelse är inte bra utveckling .  
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att  Lantmännen behandlar alla medlemmar lika , inte att något  jordbruk ska särbehandlas. 

.  


